
Horst, 27 juni 2020 
 
 
Gemeente Horst aan de Maas 
 
 
t.a.v. College van Burgemeester en Wethouders en leden van de gemeenteraad  
postbus 6005 
5960 AA Horst 
 
 
Betreft: vragen aangaande plannen voor zonnepark in Evertsoord 

 

Geacht college, geachte raad, 

 

Uit diverse media hebben wij, net als de bewoners van Evertsoord en de 

raadsfracties, kunnen vernemen dat er plannen zijn om een groot zonnepark aan te 

gaan leggen in Evertsoord. Groot? Jazeker, 100 ha minstens, zo valt er te lezen in 

het bericht van Dagblad De Limburger. 100 hectare is gelijk aan 1 km2. Maar ook – 

om het beeld wat duidelijker te maken – gelijk aan bijna 200 voetbalvelden. Zoveel 

velden hebben we niet eens alles bij elkaar opgeteld in onze gemeente.  

Een en ander mag zich dan ‘in de verkennende fase’ bevinden, aldus Ruimte voor 

Ruimte-directeur Ger Driessen, het neemt niet weg dat er nu al grote onrust is 

ontstaan bij onder andere de bewoners. Het bedrijf mag dan wel zelfstandig zijn, 

maar we praten hier over ons grondgebied. Daarnaast hebben we het hier ook niet 

over zomaar een lap grond. Het betreft landbouwgrond. 

De SP roept de raad en het college op om haar afkeuring te laten blijken ten aanzien 

van de voorgenomen plannen. Zeker ook gezien de goede alternatieven. De SP is 

niet tegen zonne-energie en aanleg van zonneparken, maar vindt dat eerst bedrijven- 

en parkeerterreinen hiervoor gebruikt zouden moeten worden. Ook geluidswallen 

langs de verschillende snelwegen bieden goede mogelijkheden.  

Wij hebben de volgende vragen: 

1.  Bent u het met de SP eens dat de gemeente Horst aan de Maas meer 
zeggenschap moet hebben over hetgeen er met haar gronden gebeurt? 
Zo ja, op welke wijze gaat u dat of heeft u dat laten blijken aan het bedrijf 
Ruimte voor Ruimte en de provincie?  

 
2.  Bent u het met de SP eens dat kostbare landbouwgrond niet voor dit soort  

doeleinden ingezet mogen worden? 
Zo ja, bent u bereid dit standpunt ook te laten blijken bij het bedrijf Ruimte voor 
Ruimte en de provincie? 

 
  



3. Bent u het met de SP eens dat voorkomen moet worden dat er sprake is van 
grondspeculatie?  
Zo ja, op welke wijze gaat u eraan bijdragen dat dit voorkomen wordt? 

 
4. Heeft het college intussen contact gehad met het bedrijf Ruimte voor Ruimte? 
 Zo ja, wat zijn hiervan de uitkomsten? 
 
5.  Op welke wijze gaat het college ervoor zorgen dat de omwonenden betrokken 

worden en niet voor een voldongen feit komen te staan? 
 
 

Graag zien we de antwoorden schriftelijk tegemoet, binnen de daarvoor geldende 

termijn.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 
 
Namens SP Horst aan de Maas 

 
 
 
 
 
 
 

 
Sonja van Giersbergen 
 
 
 
 


